
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

ĀRKĀRTAS  FINANŠU KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2024. gada 31. oktobrī                                                                                        Nr. 11 

 

Sēde sasaukta plkst. 13:00 

Sēdi atklāj plkst. 13:00 

 

Sēde notiek klātienē Balvos, Bērzpils ielā 1A 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 
 

 

Darba kārtībā: 

1. Par Balvu novada pašvaldības izpilddirektora ziņojumu par pašvaldības darbību 

2024.gadā. 

 

Sēdi vada – Sandra Kapteine 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: Aigars Pušpurs, Sandra Kindzule, Jānis Vancāns, Marija Duļbinska, Egons 

Salmanis, Jānis Trupovnieks, Iveta Arelkeviča, Anita Kokoreviča, Imants Slišāns, Ruta Cibule, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Jānis Auziņš, Sergejs Maksimovs 

 

Ieinteresētās personas: 

Balvu novada Centrālās pārvaldes izpilddirektore Daina Tutiņa 

attālināti izmantojot https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) 

Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona Blūma, Juridiskās nodaļas juriskonsulte Inese Trupovniece, 

Juridiskās nodaļas juriskonsulte Iveta Kokoreviča, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā 

īpašuma speciāliste Jana Krilova, Juridiskās nodaļas vecākais juriskonsults Juris Annuškāns, 

klientu apkalpošanas speciāliste Linda Igaune, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības 

nodaļas vadītāja Olga Siņica, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas galvenā 

ekonomiste Sandra Būdniece, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas galvenā 
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grāmatvede Tamāra Locāne, Balvu novada Bērnu un jauniešu centra vadītāja Agnese Puļča, 

Attīstības plānošanas nodaļas vadītājs Aleksandrs Sņegovs, Balvu pilsētas pagasta pakalpojumu 

centra vadītājs (Bērzkalnes un Balvu pagasti) Andris Višņakovs, Tehniskās nodaļas vadītājs Andris 

Zelčs, Balvu novada Būvvaldes vadītāja Anita Avotiņa, Iepirkumu nodaļas vadītāja Dace Dzērve, 

Balvu novada Dzimtsarakstu nodaļas vadītāja Santa Kuleša, Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja 

Gunta Raibekaze, Tilžas pamatskolas direktore Gunta Rižā, Balvu novada Izglītības pārvaldes 

ekonomiste Ieva Sīle, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Inese Siliņa 

 

 

Sēdes vadītāja Sandra Kapteine ierosina iepazīties ar komitejas sēdes darba kārtību. Skaidro, 

ka darba kārtībā ir 1 jautājums.  

Komitejas locekļi iepazīstas ar darba kārtību. 

Komitejas locekļiem iebildumu par darba kārtību nav. 

Sāk darba kārtības jautājumu izskatīšanu. 

 

1.§ 

Par Balvu novada pašvaldības izpilddirektora ziņojumu par pašvaldības darbību 2024.gadā 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par Balvu novada pašvaldības 

izpilddirektora ziņojumu par pašvaldības darbību 2024.gadā. Sīkāk 

skaidro par kultūras darbu. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka būtu jāsaprot un jāpārskata darba slodzes kultūras 

darbiniekiem. Uz nākošo komitejas sēdi jādomā, ko darīt ar Viļakas 

kultūras namu, varbūt ir jādomā par to, ka jāveido kā struktūrvienība, ka 

būtu kopumā jāpārskata Kultūras pārvaldes darba organizācija un 

slodzes. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk skaidro par Viļakas kultūras namu, par prasībām. Nākotnē varētu 

domāt par to, kā iestādi reorganizēt un atstāt kā struktūrvienību, tad būtu 

arī plašāks pretendentu loks. Sīkāk skaidro par finansiālo sabalansēšanu- 

pasākumu budžetu uz nākamā gada budžetu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk skaidro par Kultūras pārvaldes struktūru, par kultūras projektiem, 

par kultūras nozari- ka šobrīd izskatās, ka tiek pretnostādīti pret nozari, 

par atšķirīgu viedokļu izteikšanu, par kultūras pārvaldes funkcijām, par 

personālpolitiku kopumā. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

 

 

 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

 

 

 

 

Skaidro par vienotu pieeju, ka šobrīd ir ļoti dažādi vadītāji, speciālisti, ka 

jāieklausās speciālistos, ja tie nāk un lūdz palīdzību. Šobrīd sanāk, ka 

esam tikai izrunājuši, bet līdz lēmumam nenonākam un paliek tas pats 

stils, ka nav kaut kādas sistēmas, saticības, ka ir jātiek galā ar šo 

informāciju. 

Sīkāk paskaidro par personālpolitiku un Kancelejas un personāla nodaļu 

kopumā, ka tas ka šobrīd nav nodaļas vadītāja nenozīmē to, ka nav 

cilvēka, kas pilda šos pienākumus. Kultūras pārvaldes vadītāja 

pienākumiem un noslogojumu. 
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Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro par atalgojumu un amatu savienošanām.  

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Sīkāk paskaidro par personāliju jautājumiem, personīgām nepatikām pret 

darbinieku, Kultūras pārvaldes struktūru, reformām, ka šobrīd ir pagājis 

pārāk mazs laiks, lai varētu kaut ko secināt tieši no šīm reformām, par 

pretenziju par 3.darbinieku, kas ir pieņemts, ko izteica komitejas vadītāja 

A.Mežale, par ierobežoto finansējumu, par dokumentu apjomu, 

atalgojuma jautājumu, motivāciju, vēlētos dzirdēt redzējumu no Kultūras 

pārvaldes vadītāja par šīm iestādēm. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro par reorganizācijas mērķi un plānu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro, ka nebūs pareizi teikt, ka ir saasināts jautājums par 

kultūras nozari, jo tajā ietilpst daudzas iestādes, šobrīd jautājums ir 

konkrēti par Kultūras pārvaldi, par ko vairāk ir neapmierinātība, par 

diskusiju un sarunu kopumā, par Kultūras pārvaldes darbības ritmu, kas 

ir vērsta uz rezultātu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro, ka nav gatavs šeit analizēt Kultūras pārvaldes vai namu 

darbu, bet vēlētos saprast, kādi ir ieguvumi no šīs reorganizācijas, kā tiek 

veidots komandas darbs, kā nozarei kopumā būtui jāstrādā, vai ir šobrīd 

jau oficiāli pateikts, kā tiks plānoti pasākumi uz nākamo gadu, ka jābūt 

arī izpilddirektora redzējumam, jāveido vienota pieeja, vienoti standarti 

un prasības, bet, ja tas tā nav, tad arī nevar nevienam neko pārmest. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro par to, ka oktobra mēnesī Kultūras pārvaldes vadītāja 

sniedza informātīvo atskaiti par savu iestādi un tajā mirklī nebija nekādu 

diskusiju un jautājumu un tad šobrīd lūgums turpmāk šādus informatīvos 

ziņojumus izskatīt Finanšu komiteju sēdēs, kur esam viusi deputāti, lai 

nerodas pēc tam diskusijas, ka kaut kas netiek dzirdēts, par nepilnu darba 

laiku, kultūras organizatoru darba plāniem nākamajam gadam, ka vēlētos 

būt klātesoša, kad tas tiks skatīts un ierosina šo visu izskatīt pa punktiem, 

par organizatoru grupu, kas pēc plāna strādā visā teritorijā, kā tas ir 

kaimiņu novadā Alūksnē. Priekšlikums nākt uz Finanšu komiteju ar 

visiem plāniem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro, ka īsti neuzskata, ka jānoņem funkcijas kādām 

komitejām, ka interesē globāli, lieli pasākumi, ka tie būtu jādiskutē un 

jārunā Finanšu komitejā. 

Izsaka viedokli Aigars 

Pušpurs: 

Sīkāk paskaidro par Kultūras pārvaldes izveidošanas mērķi – sakārtot 

kultūras jomu, ka īsti līdz tam nav nonākusi, kādā veidā tiek orgqanizēts 

darbs blakus novadā, pa šiem gadiem esam izveidojuši lielu darba 

lauciņu, nevis sakārtojām nozari, ka šobrīd pārvalde nestrādā tā, kā tas 

būtu jādara. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par stadionu. 

Izsaka viedokli 

Ludmila Beļikova: 

Sīkāk paskaidro par stadiona izmantošanu, skaidro par stadiona 

renovācijas pirmssākumiem, mēslojumu, aerācijas darbiem, jaunas sēklas 

ievietošanu zemē, smilts iestrādāšanu zemē, apstākļiem, viedokļiem, 

darbinieku apmācībām zālāja uzturēšanai, finansējuma piesaisti, treneru 

atsauksmēm. 
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Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro par trenera atsauksmēm par stadiona izmantošanu. 

Skaidro, ka šo jautājumu aktualizēja tāpēc, ka ir daudz citu lietu, kur 

nepieciešams finansējums, ka šos milzīgos darbus, kas ir veikti, vairs 

neveiktu un finansējumu neieguldītu, tāpēc arī vēlējās šo jautājumu pacelt 

un uzskata, ka nebūtu vairs jāieplāno finansējums un nebūtu vairs jākārto 

šie jautājumi saistībā ar stadionu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Sīkāk paskaidro, ka ir saprotams par izdarītajiem darbiem, taču šie veiktie 

darbi neatceļ to, ka visās izpētēs, kas veiktas ir minētas problēmas ar 

filtrāciju, ka vairāk ir par attieksmi pret šīm darbībām, kuras normālā 

situācijā nebūtu bijušas nepieciešamas un neieteiktu treneriem un 

direktorei uzņmetie šo atbildību un teikt, ka viss ir labi un tad arī 

nevēlētos dzirdēt no šiem cilvēkiem, ka kaut kas tomēr nav labi. 

Izsaka viedokli 

Ludmila Beļikova: 

Sīkāk paskaidro, ka šobrīd sniedzam savu atbilde nekā eksperti, tika lūgts 

sniegt viedokli, kāds ir stadiona stāvoklis izmantošanas brīdī un nekādā 

brīdī neuzņemas atbildību par kaut kādām nepilnībām. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro un cer, ka pie šī jautājuma vairs nebūs jāatgriežas. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par ZAAO cenu pieaugumu. Skaidro, ka uz nākošo 

Finanšu komiteju būtu lūgums uzaicināt ZAAO pārstāvjus, lai vairāk 

izstāsta par šo cenu pieaugumu kā arī par Viļakas Eko laukuma izveidi. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka ZAAO var sniegt salīdzinošo informāciju par māju izvešanas 

konteineriem, ka dažādās mājās ir dažādas izmaksas. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro un jautā, vai tiešām nevaram kaut ko ietekmēt no 

pašvaldības puses šo jautājumu sakārtošanā, par atkritumu šķirošanu, 

cenu pieaugumiem. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro, ka vislielākā neapmierinātība ar šo lietu sakārtošanu ir 

no pilsētu daudzdzīvokļu māju iedzīvotājiem, par cenu pieaugumu. 

Sīkāk paskaidro par atkritumu šķirošanu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Sīkāk paskaidro, ka varam mainīt sabiedrības paradumus ar 2 pieejām, 

ģimenes paradumiem, cenu pieaugumiem kopumā no kā izveidojas 

sadārdzinājums, tarifa celšanās liks sabiedrībai aizdomāties par atkritumu 

šķirošanu un motivāciju to darīt, sabiedrības informēšanu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro, ka šobrīd neatrisināsim tos jautājumus kā to darīt un 

iemācīt darīt, ka tas atkarīgs no sabiedrības izglītošanas un vietas, kur ir 

atkritumu tvertnes, lai tās būtu glītas un acīm baudāmas, jo šobrīd tas tā 

nav un daudzos pagalmos izskatās ļoti bēdīgi. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro, ka jautājumus šodien neuzdod tāpēc, ka izpilddirektore 

sniedz ziņojumu un, ja šādā sakarībā rodas jautājumi, tad būtu jābūt 

nozaru, pārvalžu vadītājiem, ka neviens nevar būt tik universāls un sniegt 

atbildes uz visiem jautājumiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro, ka prevencija ir viens no labākajiem darbiem, kad 

cilvēkam kaut kas nepatīk, tad par to tiek runāts, uzskata, ka ir jāapseko 

māju pagalmi, kuros ir šie konteineri, kas bojā vidi, par pazemes 

glabātuvēm, sētiņām ap šiem konteineriem, ka pašvaldībai jāpanāk tas, 
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lai savā teritorijā ir kārtība, nedrīkst būt tāda nekārtība, ka ir arī jāuzstāda 

savas prasības pret ZAAO. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro par nekustamā īpašuma nodokļa pieaugumu, kas nav 

atkarīgs no pašvaldības. 

Sīkāk paskaidro par nekustamā īpašuma nodokli un kadastrālo vērtību, 

ka no pašvaldības būtu nepieciešams skaidrojums par šo. 

Skaidro, ka šo informāciju nepieciešams ievietot Balvu novada ziņās. 

 

Skaidro par San-Tex atzinumu saņemšanu par Sia izveidi un tālākām 

darbībām. 

Saprot, ka šogad šo neīstenos, jo nepaspēs. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par baseinu, vai notiks rekonstrukcija un vai šie 

ieguldījumi šobrīd ir nepieciešami. 

Sīkāk paskaidro, ja notiks rekonstrokcijas darbi tad baseins viennozīmīgi 

būs ciet.  

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro, ka šobrīd ir liels izbrīns. Jautā, vai komiteju sēdēs tika 

runāts par šiem rekonstrukcijas darbiem, ka būtu priecīgs šajā ziņojumā 

arī dzirdēt šo informāciju. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro par projektēšanas uzdevumu, ka deputātiem būtu jāiepazīstas ar 

šo uzdevumu. 

Jautā, par ko tieši tika pieņemts iepriekš domes lēmums. 

 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro, ka domes lēmums bija par 

stadiona ekspertīzes finansējuma novirzīšanu baseina projektēšanai. 

Jautā par projektēšanas uzdevumu un nepieciešamo finansējumu. 

 

Sīkāk paskaidro part nepieciešamo finansējumu. 

Izsaka viedokli 

Ludmila Beļikova: 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Izsaka viedokli 

Ludmila Beļikova: 

Sīkāk paskaidro par pārplūdi un nosacījumiem starptautiskajām 

sacensībām. 

Jautā, vai var veikt šos darbus, kas saistīti ar pārplūdi. 

 

Sīkāk paskaidro, ka šobrīd nav zināmas summas, cik šie darbi varētu 

izmaksāt. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Sīkāk paskaidro par baseina lēmumu un finansējuma novirzīšanu tieši šī 

pārplūdes jautājuma risināšanai, ka tas ir svarīgs un akūts jautājums un 

projekta īstenošanas nosacījumiem, lai tās projektēšanas daļas ir tādas, 

kur darbi nepārklājas. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro, ka tiks informēts par tālākām rīcībām saistībā ar 

baseinu. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par budžeta pieprasījumiem un katras iestādes budžeta 

izskatīšanu, skaidro, ka šī informācija tiks nodota Finanšu komitejas 

priekšsēdētājam un tad jau viņš izlems, kā tiks organizēts šis darbs par 

budžeta jautājumu izskatīšanu. 
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Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Jautā, kad ir plānots un būs iesniegta šī informācija par budžeta 

pieprasījumiem Finanšu komitejas sēdē. Uz komitejas sēdi plkst.15.00 

ieradās sēdes vadītājs S.Maksimovs.] 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro, ka līdz 31.oktobrim Finanšu 

nodaļa apkopos iesniegto informāciju. 

Skaidro, ka decembra mēnesī ierastās komiteju sēdes notiks par 1 nedēļu 

ātrāk, jo tas ir saistīts ar kalendārajiem datumiem- svētku laiku. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka nozaru komitejās būtu jāizvērtē šie iesniegtie budžetu 

pieprasījumi. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Sīkāk paskaidro par priekšlikumu, ka tās sadaļas, kas attiecas uz konkrētu 

komiteju, tajā arī tiek skatīts. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka ir par to, lai tas tiktu skatīts visiem kopā, lai nav kādu 

pārmetumu par to, ka kāds kādu informāciju nav dzirdējis. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Jautā par kārtību, kādā tiks skatīts budžets. 

 

Skaidro, ka uztur savu priekšlikumu par to, ka budžeta jautājums tiek 

izskatīts Finanšu komitejā. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro, ka šī saruna nav reglamentēta nevienā dokumentā, bet 

tā ir ļoti svarīga, jo katram ir dažādi uzskati par daudziem jautājumiem. 

Skaidro, ka budžeta jautājumu varētu skatīt Finanšu komitejā, detalizēti 

un smalki. Uzskata, ka to var izskatīt jebkurā formātā, lai varētu 

pietiekoši skaidri izanalizēt un izrunāt, ka pa novembri būs jau skaidrs, 

kāda veidojas situācija un tad jau kopumā to izskatīsim. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro par tāmēm, ka vēlētos redzēt pilnās, iesniegtās tāmes un 

tad arī kopā analizētu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro par budžeta prasībām saskaņā ar rīkojumu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, kādas ir prasības. 

 

Sīkāk paskaidro par prasībām saskaņā ar rīkojumu. 

 

Sīkāk paskaidro par prasībām iestāžu budžeta sagatavošanā un 

iesniegšanā. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par budžeta izskatīšanu un iesniegtajām tāmēm. 

 

Jautā, vai nevar deputātiem nodrošināt skatīšanās režīmā budžeta tāmes. 

 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis:  

Sīkāk paskaidro par iestāžu budžetiem, ka tie tiešām ir izdzīvošanas un 

uzturēšanas budžeti. 

Sīkāk paskaidro par šo budžetu izvērtēšanu un finanšu pārdali no vienas 

iestādes uz citu iestādi. 

Skaidro, ka nebūtu jāizskata katras iestādes izdzīvošanas budžetu, bet 

attīstības gan varētu izskatīt, ko varētu piešķirt. 
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Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Sīkāk skaidro par vadlīnijām, tas arī sasaucas uz attīstību, ka atalgojums 

tiek saglabāts esošajā līmenī un tad varētu arī visiem vienotu pieeju 

pielietot un noteikt, kur varētu saglabāt un, kādās jomās samazinam, ka 

ir jāvienojas par stratēģiju, ka tās būtu budžeta vadlīnijas, kas tiktu 

pielietotas. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa:  

Sīkāk paskaidro, ka ir iestādes, kas ir ļoti nolietojušās un ir nepieciešams 

finansējums, kas tiek atlikts no gada uz gadu un ir iestšades, kurām tiek 

piešķirts finansējums, ka nav tās vienotās pieejas. 

Skaidro, ka saprot to, ka uz 31.oktobri iestādes savas tāmes jau ir 

iesniegušas. Skaidro, ka vēlētos no vadības puses dzirdēt, kādi tad ir šie 

virsuzstādījumi un lietas ārpus uzturēšanas. 

Skaidro, ka saprot to, ka līdz 31.augustam bija jāiesniedz tas pamats. 

 

Skaidro, ka šobrīd notiek šo iesniegto tāmju apkopošana un daudzas lietas 

tiks skatītas atsevišķās komiteju sēdēs.  

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro, ka ir priekšlikums, jo ir daudzas lietas, ko šobrīd vēl 

gaida no valsts puses, vai tiks pieņemts vai nē, kas it kā ir zināms, bet vēl  

nav pieņemts. Ka būtu nepieciešams paredzēt to, kas var ietekmēt 

pašvaldības budžetu, kas jau ir zināms, lai šis konteksta rāmis ir 

saprotams, būtu nepieciešama vēl viena saruna pirms budžeta 

pieņemšanas.   

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

 

 

 

 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Jautā, vai ierstādes stādot šīs tāmes jau rēķinājās ar minimālās algas 

palielināšanu. 

Atbild uz jautājumu un skaidro, ka tas bija iepriekšējā gada līmenī, jo 

šobrīd par to vēl tikai lemj, ka tas tiks pēc tam pārrēķināts. 

Skaidro, ka problēma pašvaldībā ir ar kvalificētiem darbiniekiem un 

pienākumiem, ka pastāv liels risks, ka var zaudēt kvalificētus 

darbiniekus, tāpēc šajā budžeta kontekstā nespēsim atalgot šos 

darbiniekus, ka ir skaidri jādefinē šīs vadlīnijas un, kāpēc tika pieņemti 

konkrēti lēmumi, ka šis budžets nebūs viegls, bet ir jāsaprot un jāizvērtē 

prioritātes. 

Sīkāk paskaidro, ka sagaidot apstiprināto valsts budžetu, redzēsim arī 

savu finansējumu, ar ko mēs varam variēt. Par minimālās algas 

paaugstinājumu izvēles nav, ka zinam to, ka tika paņemkts īstermiņa 

aizņēmums, kas ir jāatmaksā, ko uzreiz var atlikt un ideāli, ja kaut kas 

paliek pāri, ko varam atvēlēt projektēšanai, Dziesmu svētkiem un tad arī 

skatamies, kas paliek pāri, ko redzam nākamā gada budžeta darbībā. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā,  par pārņemtajiem valsts ceļiem finansējumu. Kas notiek ar Rugāju 

pagasta ēku un muižas ēku, vai bibliotēka var pārcelties. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro, ka šobrīd Rugāju pagasta ēkā tiek ievilkti interneta 

kebeļi un muižas ēkā notiek projektu konkurss. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk skaidro un jautā par publiskās ārtelpas projektu un līdzdalības 

projektiem. 

Skaidro, ka šobrīd jauni konkursi nav paredzēti, vienīgi, kas tika iepriekš 

prezentēts par klimata pārmaiņām. 

Jautā par klimata pārmaiņām, vai tas netiks sadrumstalots un notiks 

Balvos vienkopus. 
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Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule:  

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

 

Jautā par līdzdalības projektiem, vai šogad, kāds no tiem tiks realizēts. 

 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

 

Skaidro, ka likums nosaka, ka kaut kāds procents ir jānovirza šiem 

līdzdalības projektiem, jautā vai šogad tad šie proecenti nebūs novirzīti. 

Skaidro, ka procenti būs novirzīti, bet šie projekti ir jārealizē 2 gadu laikā 

un šī summa paliks atlikumā. 

Sīkāk paskaidro par valsts budžetu, pašvaldības budžetu un pieaugumu 

tempu salīdzinājumā ar iepriekšējo gadu. 

Sīkāk paskaidro par 4 darba dienu ietekmi uz pašvaldības budžetu un 

īpatsvaru. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

 

 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka par atkritumiem sīkāk tiks paskaidrots, kad tiks aicināti 

ZAAO pārstāvji. Sīkāk skaidro par līdzekļiem autoceļu uzturēšanai, ka to 

sīkāk izskatīs Attīstības komitejā. Sīkāk skaidro par Balvu slimnīcas 

dividentēm, par ūdens piegādes jautājuma alternatīvu. 

Sīkāk skaidro par ZAAO sadārdzinājumu, ka to ietekmē nodoklis un 

atkritumu šķirošana. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro par Balvu slimnīcas ūdens piegādes jautājuma 

alternatīvu, ka šobrīd slimnīca tiek pakļauta lieliem riskiem, ka iepriekš 

tika runāts, ka iesim abus ceļus, kas šobrīd neizdodas. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk skaidro par Kupravas pagasta malku. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā par malkas atlikumu uz 01.01.2024 un parādu par iepriekšējā gada 

malku, cik ir pievesta malka laika posmā no 01.01-31.10, cik ir izmantota 

un kāds ir parāds. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro pēc tabulām par Kupravas pagasta malkas izlietojumu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Jautā, kas ir atbildīgs par malkas pieņemšanu kopumā. Skaidro, ka 

summas katru reizi mainās, kā tiek ievēroti koeficienti. 

Sīkāk paskaidro par koeficientiem un atbildīgo par malkas pieņemšanu. 

 

Ieteikums par iespējamo fotogrāfiju fiksāciju. 

 

Skaidro, ka tas radītu kaut kādu sistēmu, jo šobrīd paskatoties atsūtītajos 

datos rada šaubas, kā var katru reizi būt vienāds apjoms. 

Izsaka viedokli Artūrs 

Luksts: 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par saimnieciskiem izdevumiem un malkas 

nodrošināšanu. 

Skaidro, ka svarīgi saprast, kā ir beigušies iepirkumi pilsētas izglītības 

iestādēs ar ēdināšanu un pansionātā, vai var publiski kaut ko komentēt. 

Sīkāk paskaidro par šiem iepirkumiem un to rezultātiem. 

 

Skaidro, ka bija arī noteikti kritēriji. 
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Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš:  

Skaidro par iepirkumu komisijas un nodaļas darbu. 

 

Skaidro, ka būtu nepieciešama analīze no Iepirkumu nodaļas par 

noteiktajiem kritērijiem un kā tiks veikta analīze, bet dokumentus ļoti 

rūpīgi pārbauda iepirkumu komisija. 

Sīkāk paskaidro par maksimālo punktu skaitu un nosacījumiem, lai tos 

varētu iegūt. 

Skaidro, ka nokaidros šo informāciju un tad informēs par to, kāpēc ir 

radušos šāda situācija. 

Sīkāk paskaidro, ka tas ir Rīgas uzņēmums, kas nevar sacensties ar mūsu 

uzņēmumiem, līdz ar to arī ir ieguvus lielāko punktu skaitu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

 

NOLEMJ: 

 

Pieņemt zināšanai informāciju "Par Balvu novada pašvaldības 

izpilddirektora ziņojumu par pašvaldības darbību 2024.gadā" 

 

Sēdi slēdz plkst. 16:14 

 

Sēdi vadīja 

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                          Sandra Kapteine 

 

Sēdi protokolēja  

personāla speciāliste                                                                                                     Jūlija Korlaša 


